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صورتجلسه هم اندیشی دفاتر توسعه دانشکده ها

این جلسه در روز چهارشنبه در تالار زیتون با نام خدا آغاز شد.

اهم موارد مطرح شده: 

اعضاء حاضر در جلسه:  

خانمها: دکتر نیکو یمانی، دکتر اطهر امید، دکتر مریم جهانبخش، دکتر مریم آویژگان، دکتر شهلا ابوالحسنی، دکتر یلدا کاظمی، دادمان

آقایان:  دکتر روحانی، دکتر میرزایی، دکتر دهقان، دکتر حدادگر، میرلوحی (نماینده دانشجویان)

حاضرین غیرحضوری: خانم دکتر شهیدی، آقای دکتر ناصری

محل برگزاری جلسه:  تالار زیتون        تاریخ برگزاری جلسه: ۹۹/۲/۱۰      ساعت شروع جلسه: ۱۱ صبح  ساعت پایان جلسه: ۱۳/۲۰

دستور جلسه: 

۱- گزارش حرکت به سمت آموزش مجازی   (دکتر یمانی)
۲ - گزارش مسئولان دفاتر توسعه آموزش در خصوص فعالیت های انجام شده برای مجازی کردن دروس و ارتقاء کیفیت دروس مجازی

۳ – فرم ارزشیابی عملکرد اساتید در آموزش مجازی  (دکتر یمانی)
۴- کارگاه ها و وبینارهای توانمندسازی اساتید  (دکتر امید)

۵- نقش کمیته های دانشجویی در ارزیابی کیفی آموزش مجازی (میرلوحی)
۶- گزارش دفاتر توسعه در خصوص فعالیت های جشنواره آموزشی (دکتر یمانی)

خانم دکتر یمانی ضمن خوش آمدگویی به آقای دکتر میرزایی (مسئول محترم دفتر توسعه دانشکده فناوریهای نوین) و معرفی سایر  
مسئولین، فرایند و اقدامات انجام شده برای راه اندازی آموزش مجازی از شروع تعطیلی دانشگاه در زمان شیوع کرونا را تشریح نمودند. 
ایشان بر نقش دانشکده ها و دفاتر توسعه در ارتقا آموزش مجازی تاکید نمودند و از آنان درخواست کردند که با شناسایی مشکلات و ایرادات 
موجود با مرکز مطالعات همکاری تنگاتنگ داشته باشند. سپس مسئولین دفاتر توسعه در مورد چگونگی برگزاری کلاس های مجازی، 

تکالیف و امتحانات در دانشکده های خود از اسفندماه سال گذشته تاکنون گزارشاتی را ارائه نمودند.
آقای میرلوحی نماینده دانشجویان در مورد فعالیت شبکه آموزش مجازی دانشجویان در دانشکده ها گزارشاتی را مطرح کردند و خلاصهای  

از بازخوردهای دانشجویان در خصوص مشکلات موجود در آموزش مجازی را ارائه نمودند.
خانم دکتر یمانی در مورد مصوبات شورای آموزشی دانشگاه و فرم ارزشیابی اساتید در آموزش مجازی توضیحاتی را ارائه کرده و تاکید نمودند  

در این پرسشنامه ها ارزشیابی سامانه و مشکلات موجود مدنظر نبوده و تنها کیفیت آموزش مجازی اساتید مورد ارزشیابی قرار میگیرد.
خانم دکتر امید چگونگی برگزاری وبینارهای آموزش مجازی توضیحاتی را ارائه نمودند. 

خانم دکتر یمانی در مورد جشنواره آموزشی و احتمال برگزاری آن در تیرماه توضیحاتی را ارائه نمودند. 
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توافقات و مصوبات جلسه:

رونوشت :
معاون محترم آموزشی  جناب آقای دکتر صبری 

مسئول محترم دفتر توسعه آموزش پزشکی دانشکده پزشکی  سرکارخانم دکتر شهیدی
سرپرست محترم واحد EDOدانشکده دندانپزشکی  جناب آقای دکتر ناصری

مسوول محترم  EDO سرکارخانم دکتر جهانبخش
مسئول دفتر محترم توسعه آموزش ( (EDO (جناب آقای دکتر میرزایی)

مدیر محترم دفتر توسعه آموزش  سرکارخانم دکتر کاظمی
مدیر محترم دفتر توسعه آموزش  داروسازی ( (EDO (سرکارخانم دکتر اکبری)

مسئول محترم دفتر   EDO جناب آقای دکتر دهقان 
سرپرست محترم  EDO دانشکده تغذیه  جناب آقای دکتر روحانی

مدیر محترم EDO دانشکده پرستاری و مامایی  سرکارخانم دکتر ابوالحسنی

کیفیت آموزش مجازی بیشتر از کمیت آن مدنظر قرار گرفته و به ارتقا محتوا و تکالیف اهمیت بیشتری داده شود. 
اشکالات سامانه نوید شناسایی شود و جهت اصلاح به دانشگاه مجازی بازخورد داده شود. 

پس از دریافت گزارشات فعالیت اساتید در سامانه نوید، پیگیری بهبود این فعالیت ها توسط معاونت آموزشی و با همکاری دفاتر توسعه انجام گردد. 
در هر دانشکده دو شبکه فعال اساتید و دانشجویان تشکیل گردد تا ضمن ارتباط مسئولین دفاتر توسعه با این دو شبکه، مشکلات موجود بررسی و بازخورد  

داده شود.
بازخوردهای دانشجویان بایستی توسط مسئولین بررسی شده و به اساتید انعکاس لازم داده شود. 

تعداد کارگاه ها و سمینارهای توانمندسازی اساتید در خصوص آموزش مجازی افزایش یابد تا محتواها با کیفیت بیشتری بارگذاری شود. 
در دانشکدهها کمیته آموزش مجازی جهت نقد و بررسی، تدوین دستورالعمل ها و راهکارهایی جهت ارتقاء کیفیت این آموزش تشکیل شود. 

به معاونت آموزشی پیشنهاد شود در صورت امکان جهت تسهیل خرید لب تاپ توسط اساتید تمهیداتی از جمله عقد قرارداد خرید اقساطی با شرکت های  
ذیربط اتخاذ نماید.

تلفن های نماینده دانشجویان هر دانشکده در اختیار مسئول دفتر توسعه آن دانشکده قرار گیرد تا ضمن اگاهی اساتید از مشکلات موجود دانشجویان، بتوانند  
از ظرفیت کمیته های دانشجویی برای برطرف نمودن مشکلات آموزش مجازی و ارتقائ آن استفاده نمایند.

مسئولین دفاتر توسعه به اعضاء هیات علمی دانشکده ها اطلاع رسانی نمایند تا آیتم های این پرسش نامه ها را مطالعه نمایند و با معیارهای ارزشیابی آشنا  
شوند. 

نیازسنجی از اساتید در مورد وبینارهای آموزش مجازی انجام شود و به EDC گزارش گردد. 
محتوای Offline این وبینارها ضبط شده و در دسترس اساتید قرار گرفته شود. 

برای تولید   micro learning  در زمینههای مورد نیاز اساتید برنامهریزی گردد.  
دانشکده هایی که اساتید برتر خود را معرفی ننموده اند هر چه سریعتر اعلام نمایند. 

شاخص هایی برای  فعالیت در زمینه آموزش مجازی پیشنهاد گردد تا بتوان گروه های نمونه را در زمینه آموزش مجازی تعیین کرده و مورد تشویق قرار داد. 




